
Bestyrelsesmøde 5/3-2025 

Til stede var Per, Kirsten, Bjørn og Bjarne.  

1.Kontigent til den store grundejerforeningen. Vi er blevet oplyst ,at kontingentet stiger med 350,-kr. pr. husstand 
fra nuværende 300,- til i alt 650,-kr. 

2. Vinterrydning. Vi havde ikke nogen ordning i 2024-25. Dog fik Per lavet en ordning med Snevagten, fra nytår, og 
den har pt. Kostet 6125,-kr. En fast pris aftale koster 22000,- om året. Generalforsamlingen må beslutte det 
videre forløb.  

3. Indkaldelsen til Generalforsamling blev gennemgået. Lokaler er bestilt på skolen . Der skal besluttes en 
kontingent stigning,  grundet punkt 1 og 2, samt 6. Det skal også besluttes om en evt. asfalt fond skal indføres, da 
vi om Ca. 10 år skal have ny belægning. Det vil få kontingent til yderligere at stige. Næstved Fjernvarme kommer 
og fortæller om fremtiden.  

4. Råderet over området. Vi har kun Råderet over asfalt og ikke græs stykket. 

5. Rettelser af fejlplaceret matikelpæle- og kort. Firmaet  Mølbak som står for dette, manglede underskrifter fra 
generalforsamling 2023 og 2024 ,samt bestyrelsesmøde 7/5 2024. 

6. Asfaltering af indkørsel til fællesområdet. Dette er godkendt af den store grundejerforeningen.  

7. Referater sendes til godkendelse hos alle i bestyrelsen.  

8. Mail om affaldstømning forsvinder og man skal i stedet bruge appen. NK Affald. 

9. Affaldsstativer. Tages op når en ny bestyrelse er på plads. 

10. Regninger. Faste betalinger sendes direkte til kassér, og ikke til formanden.  

 

 


